

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA Natural Nail Care

Nail Care (Both Hands) - 50min

Right Hand - Red Color Gel Polish

Left Hand - White French Gel Polish

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 The natural nails of two hands must be square off prior entering the competition for pre- judging.
- 2 The cuticle condition of the model should be one week ago.
- 3 Model nails should be in natural nail (up to 2 finger can be repaired).
- 4 Model nails do not need to apply red polish before competition.
- 5 No enhancement products may be present at the competitor's workstation.
- 6 After the competition commences, the competitor must change the shape from square to round, square round.
- 7 Nails must have at least 2 coats of gel polish.
- 8 Left hand must be gel polish French – style with nude – pink (or nude – beige) and white polish combination of the competitors' choice. Glitter, shimmers or pearl polish are not permitted.
- 9 Right hand must be finished with red gel polish full coat (finish with top gel)
- 10 Only gel polish in a bottle or in container are allowed to use.
- 11 You must use wet manicure or dry manicure.
- 12 Do not have to massage
- 13 Drill machines are not allowed to use.

### Judging Categories:

- |   |                                     |
|---|-------------------------------------|
| 1 Pre Manicure Condition (cuticle, shape) | 6 Overall Impression                |
| 2 Cuticle Work                            | 7 Finished Work                     |
| 3 Length & Shape                          | 8 Gel Polish Application (Red)      |
| 4 Surface Condition                       | 9 Polish Application (French-Style) |
| 5 Clean under nails                       | 10 Product Control                  |

## INCA 自然指甲 保养

手部保養(双手) - 50分钟

右手 - 紅色凝膠甲油

左手 - 法式设计凝膠甲油

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 模特兒双手必須是方形，以供評審進行事前審查。
- 2 模特兒一周前不能進行手部保養。
- 3 模特兒双手只允許做两支人工艺术指甲。
- 4 比賽前，模特兒双手不需要塗上指甲油。
- 5 桌上只能放手部保養產品。
- 6 參賽者必須將模特兒指甲形狀由方形修為圓形或方圓形。
- 7 指甲必須塗上兩層甲油膠才算完成。
- 8 左手必須塗上法式凝膠設計：粉紅色，裸膚色，白色，都能使用。亮色螢光色系顏色都不可使用。
- 9 右手必須塗上紅色凝膠甲油，表面必須塗上頂層凝膠才算完成。
- 10 可以使用瓶裝或罐裝甲油膠。
- 11 保養流程可自行選擇是否需要泡手。
- 12 不可以做按摩。
- 13 不能使用打磨機。

### 评分项目:

- |                     |                |
|---------------------|----------------|
| 1 比賽前的指甲狀態 (指緣, 形狀) | 6 整體完成度        |
| 2 指緣周圍              | 7 完成工作         |
| 3 長度和形狀             | 8 紅色可卸凝膠甲油上色技巧 |
| 4 甲面狀況              | 9 法式凝膠甲油上色技巧   |
| 5 指甲下方清潔            | 10 產品控制        |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA Acrylic Pink & White

One Hand - 75min

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 The model's natural nails can be prepared for product application before the competition start time is called. (Model's natural nail free-edge should be less than 1mm).
- 2 Product may not be applied until be competition has commenced (nail sculpture forms must be flat and uncut).
- 3 Cover pink, sheer pink, clear and white acrylic products may be used color or glitter acrylic powders are not allowed.
- 4 The length of free edge (white) should be longer than ½ and less than 1 of nail bed measured from the center of the smile line.
- 5 Five fingers must be in French style, completely free finish. Shape must be square.
- 6 Buffed to high shine.
- 7 Free edge should be consistent and no thicker than thickness of business card.
- 8 C-curves should be 30% ~ 40% consistent from nail to nail.
- 9 Electric file may NOT be used.
- 10 Oil, acetone, under file, c-curve stick, tweezers, buffing products may be used.
- 11 The smile line should be the same for all five fingers (same on five fingers).
- 12 Water spray, finger bowl, towel and wet tissue may be used.
- 13 Extend the model's one hand (five finger) by using form, liquid and acrylic powder.

### Judging Categories:

- |                   |  |
|-------------------|--|
| 1 C-curve         | 7 Cuticle Line (Cuticle Area)                      |
| 2 Product Control | 8 Smile Line                                       |
| 3 High Point      | 9 A Balance of Convex and Concave                  |
| 4 Buff and Shine  | 10 Free Edge (Thickness)                           |
| 5 Length          | 11 Overall Impression (Finish Work)                |
| 6 Shape           | 12 Side Wall and Side Straight (Lateral Structure) |

## INCA 法式水晶 延長甲

单手 - 75分钟

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 模特兒的自然指甲在競賽開始前可以事前處理，自然指甲长度不能超过0.1公分以上。
- 2 競賽開始前，甲面不可以有任何產品(也不可以修剪指模)。
- 3 只能使用覆蓋粉紅，透明粉紅，透明色和白色水晶粉，不可以使用亮片及其他彩色水晶粉。
- 4 白色延長部分的長度，從微笑線中心最低點量起，不可以小於甲床的1/2。
- 5 比賽完成時，五支延長甲必須為方形。
- 6 必須要拋光到滑亮。
- 7 指尖的厚薄度要一致，像名片一樣的厚度。
- 8 C型弧度每隻手指應該要一致30% ~ 40%。
- 9 不可以使用打磨機。
- 10 油，丙酮，皮革拋光棒，塑型棒，金屬鑷夾，拋亮產品都可以使用。
- 11 法式微笑線都必須完全一致。
- 12 可以使用水噴霧，泡手碗，毛巾，濕紙巾。
- 13 模特兒的五支延長甲只能使用紙托，水晶液和水晶粉來完成。

### 评分项目:

- |        |                |
|--------|----------------|
| 1 C型弧度 | 7 指緣週圍         |
| 2 產品控制 | 8 微笑線          |
| 3 高点   | 9 凹凸平衡         |
| 4 亮度   | 10 厚薄度         |
| 5 長度   | 11 整體完成度(完成工作) |
| 6 形狀   | 12 側面          |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA Gel Pink & White

One Hand - 75min

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 The model's natural nails should be prepared for product application before the competition start time is called (model's natural nail free-edge should be less than 1mm)
- 2 Product may not be applied until the commenced (nail sculpture forms must be flat and uncut).
- 3 Clear, white cover pink and pink gel product may be used.
- 4 The length of free edge (white) should be longer than 1/2 and less than 1 of the nail bed measured from the center of the smile line.
- 5 Five fingers must be in French style, completely free finish. Shape must be square.
- 6 Cannot finish with shine buffer.
- 7 Finish with a top gel.
- 8 Free edge should be consistent, and no thicker than thickness of business card.
- 9 Electric file may NOT be used.
- 10 You are not allowed to apply a layer of clear gel underneath the white sculpting gel.
- 11 C- curves should be 30% ~ 40% consistent from nail to nail.
- 12 Oil, acetone, under file, c-curve stick, tweezers, buffing product may be used.
- 13 The smile line is the same for all five fingers (same on five fingers).
- 14 Water spray, finger bowl, towel and wet tissue may be used.
- 15 Extend the model's one hand (five finger) by using form, cured gel.

### Judging Categories:

- |   |                 |    |   |
|---|-----------------|----|---|
| 1 | C-curve         | 7  | Cuticle Line                                    |
| 2 | Product Control | 8  | Smile Line                                      |
| 3 | High Point      | 9  | A Balance of Convex and Concave                 |
| 4 | Buff and Shine  | 10 | Free Edge (Thickness)                           |
| 5 | Length          | 11 | Overall Impression (Finish Work)                |
| 6 | Shape           | 12 | Side Wall and Side Straight (Lateral Structure) |

## INCA 法式凝胶 延长甲

单手 - 75分钟

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 模特兒的自然指甲在競賽開始前不可以事前處理，自然指甲长度不能超过0.1公分以上。
- 2 競賽開始前，甲面不可以有任何產品(也不可以修剪指模)。
- 3 只能使用透明，白色，粉紅色，覆蓋粉紅色凝膠產品。
- 4 白色延長部分的長度，從微笑線中心最低點量起，不可以小於甲床的1/2。
- 5 比賽完成時，五支延長甲必須為方形。
- 6 不可以使用拋亮棒完成。
- 7 必須塗上層凝膠才算完成。
- 8 指尖的厚薄度要一致，像名片一樣的厚度。
- 9 不可以使用打磨機。
- 10 白色凝膠部分不能使用透明凝膠做底層。
- 11 C型弧度每隻手指應該要一致30%~40%。
- 12 油，丙酮，皮革拋光棒，塑型棒，金屬鑷夾，拋亮產品都可以使用。
- 13 每隻手指的法式微笑線都必須完全一致。
- 14 可以使用水噴霧，手指架，毛巾，濕紙巾。
- 15 5支延長甲只能使用紙模，延長凝膠未完成

### 评分项目:

- |   |      |   |      |    |       |
|---|------|---|------|----|-------|
| 1 | C型弧度 | 5 | 長度   | 9  | 凹凸平衡  |
| 2 | 產品控制 | 6 | 形狀   | 10 | 厚薄度   |
| 3 | 甲面高点 | 7 | 指緣週圍 | 11 | 整體完成度 |
| 4 | 亮度   | 8 | 微笑線  | 12 | 側面    |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA INBOX Mix Media Presentation

Any Art Tip Box (Mix Media Art) work that has already presented in any competitions are not allowed.

\*\*\*Contestants who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Theme is free.
- 2 There is no decoration on the tips box background.
- 3 Tipbox background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
- 4 Each tip is no wider than 2 cm.
- 5 Shape are available in square, round or oval.
- 6 There are five nail tips in one complete set, and the tips must be graduated in size (cannot use the same size).
- 7 You can not create a tip yourself (Only nail tips sold can be used).
- 8 Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
- 9 No higher than 0.5cm height from the nail surface, do not exceed 0.5cm each side for the nail tip surface, tips must be remain individual.
- 10 Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
- 11 You must use at least three of the nail art materials.
- 12 Can not use finished sculptures other than nail art materials.
- 13 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8:00am. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. However only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.
- 14 Please collect your Phone Cawe Living Art by 3:00pm along with your receipt of collection.
- 15 The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer)

### Judging Categories:

- |   |                                  |    |                    |
|---|----------------------------------|----|--------------------|
| 1 | Originality (Creativity)         | 6  | Workmanship        |
| 2 | Color                            | 7  | Design Clarity     |
| 3 | Attractiveness (Visual Interest) | 8  | Difficulty         |
| 4 | Combination                      | 9  | Detail             |
| 5 | Complexity                       | 10 | Overall Impression |

## INCA 静态混搭 艺术美甲

所繳交作品,不得參與其他任何競賽,無論得獎與否,都將取消比賽資格

\*\*\*違反規定者不予計分, 成績以零分計\*\*\*

- 1 無主題限制。
- 2 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面写上选手编号, 姓名, 组别。
- 3 底紙必須為白紙(寬14.5公分,長: 10.5公分,高: 2公分)。
- 4 盒子高度應小於2公分。
- 5 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
- 6 五片甲片, 不能使用相同大小的甲片, 應該各自不同大小。
- 7 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
- 8 甲片長度不超過9公分, 寬度不超過2公分。
- 9 作品不可高过0.5公分, 寬度不可超过0.5公分。
- 10 每片甲片都不可連接在一起。
- 11 必須使用最少三種指甲原料。
- 12 不可使用其他裝飾物點綴。
- 13 請參賽者自備盒子(主辦單位不提供盒子)
- 14 比賽作品于3.00pm憑參賽證領回作品。

### 评分项目:

- |   |     |    |       |
|---|-----|----|-------|
| 1 | 原創性 | 6  | 精細度   |
| 2 | 色彩  | 7  | 設計清晰度 |
| 3 | 視覺感 | 8  | 技巧    |
| 4 | 組合  | 9  | 細緻度   |
| 5 | 複雜度 | 10 | 整體完成度 |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA INBOX Acrylic Hand Painted Nail Art

Any Art Tip Box (Flat Nail Art) work that has already presented in any competitions are not allowed.

\*\*\*Contestants who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Theme is free.
- 2 There is no decoration on the tips box background.
- 3 Tipbox background is white paper (W: 14.5 cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
- 4 Each tip is no wider than 2 cm.
- 5 Shape are available in square, round or oval.
- 6 There are five nail tips in one complete set, and the tips must be graduated in size (cannot use the same size).
- 7 You can not create a tip yourself (Only nail tips sold can be used).
- 8 Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
- 9 Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
- 10 Design using Acrylic Paint only.
- 11 The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer)
- 12 Please collect your Phone Cawe Living Art by 3:00pm along with your receipt of collection.
- 13 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8:00am. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. However only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.

### Judging Categories:

- |                                    |                       |
|------------------------------------|-----------------------|
| 1 Originality (Creativity)         | 6 Workmanship         |
| 2 Color                            | 7 Design Clarity      |
| 3 Attractiveness (Visual Interest) | 8 Difficulty          |
| 4 Combination                      | 9 Detail              |
| 5 Complexity                       | 10 Overall Impression |

## INCA 静态平面压克力彩绘设计

所繳交作品,不得參與其他任何競賽,無論得獎與否,都將取消比賽資格

\*\*\*違反規定者不予計分, 成績以零分計\*\*\*

- 1 無主題限制。
- 2 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面写上选手编号, 姓名, 组别。
- 3 底紙必須為白紙(寬14.5公分,長: 10.5公分,高: 2公分)。
- 4 盒子高度應小於2公分。
- 5 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
- 6 五片甲片, 不能使用相同大小的甲片, 應該各自不同大小。
- 7 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
- 8 甲片長度不超過9公分, 寬度不超過2公分。
- 9 每片甲片都不可連接在一起。
- 10 只可使用壓克力顏料設計。
- 11 請參賽者自備盒子(主辦單位不提供盒子)
- 12 比賽作品于3.00pm憑參賽證領回作品。

### 评分项目:

- |       |          |
|-------|----------|
| 1 原創性 | 6 精細度    |
| 2 色彩  | 7 設計清晰度  |
| 3 視覺感 | 8 技巧     |
| 4 組合  | 9 細緻度    |
| 5 複雜度 | 10 整體完成度 |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INCA INBOX Gel Hand Painted Nail Art

Any Art Tip Box (Gel Painting) work that has already presented in any competitions are not allowed.

\*\*\*Contestants who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Theme is free.
- 2 There is no decoration on the tips box background.
- 3 Tipbox background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
- 4 Each tip is no wider than 2 cm.
- 5 Shape are available in square, round or oval.
- 6 There are five nail tips in one complete set, and the tips must be graduated in size (cannot use the same size).
- 7 You can not create a tip yourself (Only nail tips sold can be used).
- 8 Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
- 9 Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
- 10 Design using gel paint only.
- 11 Please collect your Phone Cawe Living Art by 3:00pm along with your receipt of collection.
- 12 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8:00am. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. However only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.
- 13 The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer)

### Judging Categories:

- |                   |                       |
|-------------------|-----------------------|
| 1 Originality     | 6 Workmanship         |
| 2 Color           | 7 Design Clarity      |
| 3 Visual Interest | 8 Difficulty          |
| 4 Combination     | 9 Detail              |
| 5 Complexity      | 10 Overall Impression |

## INCA 静态平面凝胶 彩绘设计

所繳交作品,不得參與其他任何競賽,無論得獎與否,都將取消比賽資格

\*\*\*違反規定者不予計分, 成績以零分計\*\*\*

- 1 無主題限制。
- 2 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面写上选手编号, 姓名, 组别。
- 3 底紙必須為白紙(寬14.5公分,長: 10.5公分,高: 2公分)。
- 4 盒子高度應小於2公分。
- 5 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
- 6 五片甲片, 不能使用相同大小的甲片, 應該各自不同大小。
- 7 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
- 8 甲片長度不超過9公分, 寬度不超過2公分。
- 9 每片甲片都不可連接在一起。
- 10 只可使用凝膠設計。
- 11 請參賽者自備盒子(主辦單位不提供盒子)
- 12 比賽作品于3.00pm憑參賽證領回作品。

### 评分项目:

- |       |          |
|-------|----------|
| 1 原創性 | 6 精細度    |
| 2 色彩  | 7 設計清晰度  |
| 3 視覺感 | 8 技巧     |
| 4 組合  | 9 細緻度    |
| 5 複雜度 | 10 整體完成度 |

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## INBOX Phone Case

Any Art Tip Box work that has already presented in any competitions are not allowed.  
\*\*\*Contestants who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Competitors may submit more than one entry but must pay a registration fee for each entry. If submitting more than one entry, only ONE entry is qualified to be placed.
- 2 All work must be done on iPhone, Samsung Note phone casing.
- 3 All art must be made from professional nail products (colored liquid-and-powder acrylic, light-cured gel, warps and resin, polish, rhinestones, etc.).
- 4 Embellishments may be used, but must NOT exceed 30% of the overall design.
- 5 Competitors may NOT use any copyrighted art, designs or logos.
- 6 Competitor may choose your own theme to maximize your ability.
- 7 Put your cell phone casing in a covered display box
- 8 All entries are to be 100% complete before bringing to the competition.
- 9 Background of the box must be in once color only (any color). No design on or around the box.
- 10 Do not write your name on the box. Please write your name at the back of the box.
- 11 Please collect your Phone Cawe Living Art by 3:00pm along with your receipt of collection.
- 12 Phone Case Living Art will be judge on originality, visual interest, color, presentation, balance, design, detail, overall impression, complexity and creativity.
- 13 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8:00am. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. However only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.
- 14 The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer)

## 静态手机壳艺术设计 (iPhone 或 Samsung Note)

所繳交作品,不得參與其他任何競賽,無論  
得獎與否,都將取消比賽資格

\*\*\*違反規定者不予計分,成績以零分計\*\*\*

- 1 参赛者可选择自己的主题来发挥。
- 2 禁止使用任何有版权设计或商标,例如:卡通人物,名人等。
- 3 可使用水钻,亮片与装饰物点缀(30%而已)。
- 4 静态作品请于比赛当天早上8点现场报名处呈交。参赛者可呈交超过1份作品,但是限1份作品可赢取该参赛项目。
- 5 手机壳作品请放在透明盒子内,背面请写上姓名与号码。评分项目:主题符合度,颜色均匀度,构思组合,创意,设计,复杂度,精细度,创造度,视觉度,整体完成度。
- 6 比赛作品于3.00pm憑參賽證領回作品。
- 7 盒子上不能有任何文字或記號.必须在盒子底部背面写上选手编号,姓名,组别。
- 8 不可使用其他装饰物点缀。
- 9 請参赛者自備盒子(主办单位不提供盒子)

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## AP Gel "On Me" One Tone

40 minutes

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Competitors will have 40 minutes to complete 5 fingers (one hand) of salon-style nail extensions on yourself. No model needed. Competitor's choice to do on Right or Left hand.
- 2 You must use "Clip on tip".
- 3 Competitors must use ANY Acrylic Gel in tube only. You may use Pink or Cover Pink.
- 4 Embellishment(s) may NOT be used.
- 5 The natural nails may be prepared for product application before the competition starts, but product may NOT be applied until the competition begins.
- 6 No products may be applied to Clip on tips prior to attach them to the natural nail.
- 7 Products must be applied by using Clip on Tip technique.
- 8 Nail must finish in Oval shape.
- 9 Length no more than 2cm long from natural nail free edge.
- 10 All files and buffers must be clean and unused; electric files may NOT be used.
- 11 Cleansing products (soaps, etc.) and moisturizing products (oils, creams, lotions, etc.) are allowed. Excessive use of oil is not permitted.
- 12 Nail must be finished to a high shine with Gel Top Coat.
- 13 AP Gel "On Me" One Tone Sculpture will be judged in the following categories: cuticle area, shape, product control, surface structure, presentation, lateral structure, length, underside nail, finish work, and overall impression.

## 软管凝胶 单色延长

40分钟

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 选手必须在40分钟内完成自己单手，可选择左手或右手
- 2 延长部分只能使用可卸甲片完成
- 3 只能使用粉红或覆盖粉红软管凝胶延长
- 4 不可使用任何装饰品
- 5 自然甲可在比赛前做好事前准备
- 6 比赛前，甲面不能有任何产品
- 7 只能使用可卸甲片做延长
- 8 比赛完成时，五支延长甲必须为椭圆形
- 9 延长部分长度不能超过2cm
- 10 不可使用磨甲机
- 11 必须涂上層凝胶才算完成
- 12 完成后甲面必须光滑平整、無黏性
- 13 可使用水喷雾，泡手盆，毛巾及湿纸巾，不可使用指缘油

**評分項目：**指缘周圍/长度/形状/指甲下方清楚/完成工作/产品控制/厚薄度/凹凸平衡  
/甲面滑亮度/整体完成度



# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## “Cha-Ching” Bling

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Theme is free.
- 2 There is no decoration on the background.
- 3 Completed nail tips need to stick on white paper size W: 14.5cm H: 10.5cm
- 4 Each tip no wider than 2cm, no longer than 5cm
- 5 Any shapes are allowed.
- 6 There are five (5) nail tips in one completed set. Tips must be graduated in size (you are not allowed to use same size)
- 7 You are not allowed to creative your own nail tip.
- 8 Each nail tip is not connected to each other, must be remain individual.
- 9 Each nail tip must apply polish as a base, you can use any products as a base.
- 10 Each nail tip is not allowed to have painted design.
- 11 You are only allowed to use any kind of Rhinestones, Crystal or Accessories ONLY, NO jewelry pieces may be used.
- 12 Rhinestones are not allowed to exceed 1cm height from the nail tip and you are not allow to use rhinestones more than 1/2 of your nail tip.
- 13 The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer)
- 14 “Cha-Ching” Bling! Embellishment will be judged in the following categories: originality, cleanliness of application, design, workmanship, balance, visual interest, complexity, brightness, detail and overall impression.
- 15 Please collect your Phone Case Living Art by 3:00pm along with your receipt of collection.
- 16 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8:00am. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. However only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner for each category.

## 闪亮钻饰设计

所繳交作品,不得參與其他任何競賽,無論得獎與否,都將取消比賽資格

\*\*\*違反規定者不予計分, 成績以零分計\*\*\*

- 1 無主題限制
- 2 盒子內不可做任何佈置
- 3 5片甲片不能使用相同大小的甲片, 應該各自不同大小
- 4 不可自行製作甲片 (必須使用市售甲片的大小)
- 5 底紙必須是白紙 (長14.5cm/寬10.5cm)不可有任何文字或圖案
- 6 甲片長度不可超過5cm, 寬度不可超過2cm
- 7 甲片形狀不限制
- 8 每片甲片都不可以連接在一起
- 9 甲片底色除了色彩外, 不可以搭配彩繪, 雕塑或其它裝飾
- 10 甲片必須只能搭配使用鑽飾才算完成
- 11 鑽飾高度不能超過1cm; 鑽飾面積不能超過甲面1/2
- 12 請參賽者自備盒子 (主辦單位不提供盒子)
- 13 靜態作品請於比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品, 但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 14 比賽作品於3.00pm憑參賽證領回作品。
- 15 請參賽者自備盒子 (主辦單位不提供盒子)

評分項目: 原創性/乾淨度/設計/技巧/複雜度/視覺感/閃亮度/組合/精細度/整體完成度

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## Salon Gel Nail Art

40 minutes

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Competitors will have 30 minutes to complete a set of 5 nails tips using soak off gel to create nail art. (5 nail tips will be provided prior competition by organizer) – No model needed.
- 2 Tips provided are not allowed to cut.
- 3 All nail art must be made from soak off gel polish only. No regular gel paint or classic gel may be used. Items must be in original bottle, label Soak of Gel Polish.
- 4 All work must be done on site. Absolutely no pre-work allowed.
- 5 Completed nails must be attached to the cupboard provided by organizer before competition end time is called.
- 6 Top coat, UV gel sealant may be used.
- 7 Nail art may be flat and smooth sealed with Gel Top Coat.
- 8 Soak off glitter gel polish may be used.
- 9 Competitors may NOT use any copyrighted art, designs or logos.
- 10 Soak off gel nail art will be judged in the following 10 categories: originality, visual interest, color, balance, design, soak off gel base application, overall impression, complexity, workmanship, and detail.
- 11 Competitors are not allowed to collect your nail art after competition.

## 沙笼凝胶指甲 彩绘设计

40分钟

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 無主题限制 (40分钟)
- 2 参赛者所使用的甲片现场统一由大会提供 (5片甲片大小一样)
- 3 参赛者只可以使用大会提供的甲片，不可以毀損或修剪甲片
- 4 每片甲片不可以连接在一起
- 5 只能使用凝胶设计 (不可使用任何装饰品)
- 6 作品完成后表面必须光滑平亮，無黏性
- 7 不能取回现场参赛作品

評分項目：原创性/色彩/视觉感/组合/複雜度/精细度/设计/技巧/細緻度/整体完成度

# RULES AND REGULATION FOR COSMONAIL CUP 2018

## Fantasy (Nails/Makeup)

50 minutes

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified\*\*\*

- 1 Models can pre done 90% of make up and nails before competition.
- 2 Model's nails can predone Acrylic extension, Gel extension or Tip extension. Tip can use double sided tape to adhere to natural nail
- 3 Model's nails can be in any shape or length.
- 4 Contestants are not allowed to have any reference such as designed pictures and etc.
- 5 Contestants are not allowed to use 3D stickers on models.
- 6 Competition duration is 20 minutes for make up and nails.

### Judging Criteria for Make Up

- Application Makeup Foundation
- Application Color Balance
- Detail
- Complexity
- Creativity
- Design
- Color Combination
- Hair Design
- Costume
- Overall Impression

### Judging Criteria for Nails

- Creativity
- Visual Interest
- Design
- Detail
- Complexity
- Conceptual combination
- Color combination
- Skill
- Overall Impression

## 梦幻混搭 (美甲/彩妆)

50分钟

\*\*\*違反規定者不予計分，成績以零分計\*\*\*

- 1 模特儿可以在比赛前完成90%的彩妆盒美甲手工技艺。
- 2 模特儿的双手可以在比赛前做水晶，凝胶或假甲片延长，假甲片可使用双面胶贴上。
- 3 指甲长度及形状不限。
- 4 禁止携带参考资料如图案等。
- 5 禁止使用3D贴纸。
- 6 不可重复使用已参赛过的作品。
- 7 比赛时间彩妆20分钟，美甲20分钟。

### 彩妆评分项目：

- 粉底均匀度
- 色彩均匀度
- 精致度
- 复杂度
- 创意
- 设计
- 颜色配搭
- 发型设计
- 服饰
- 整体完成度

### 美甲评分项目：

- 原创性
- 视觉感
- 创意
- 设计
- 精致度
- 复杂度
- 构思组合
- 色彩搭配
- 技巧
- 整体完成度